
Beste inwoner

Een bloemetje voor onze  
N-VA-bestuursploeg

1 maart staat traditiegetrouw bekend als 
complimentendag. Op die dag zeggen 
we waarom we iemand appreciëren. 
Omdat het voor mij 365 dagen per jaar  
complimentendag is, wil ik graag onze 
bestuursploeg in de bloemetjes zetten. 
Zij luisteren naar uw bezorgdheden en 
kaarten die aan op vergaderingen. Ze 
discussiëren en denken na over het goed 
van onze gemeente. En ze helpen bij 
onze activiteiten. Het hoort er allemaal 
bij. Het mooie aan onze bestuursploeg 
is dat zij een sterk geheel vormt, omdat 
elk lid zijn of haar eigen kwaliteiten 
aanbrengt. Als voorzitter past het om 
te zeggen dat ik erg trots ben op onze 
groep.

Het belang van uw stem

Er ligt nog veel werk op de plank.  
Oktober 2024 lijkt voor velen nog ver 
weg, maar toch kwam die datum al  
regelmatig aan bod tijdens onze  
bestuursvergaderingen. U bent dan wel 
niet meer verplicht om te gaan stemmen 
in 2024 bij de lokale verkiezingen, maar 
onderschat het belang van uw stem niet.

Mobiliteitsplan

De aanpak van schepen Jan Bynens  
in de totstandkoming van het  
mobiliteitsplan vormt een goede  
aanzet. Benieuwd? Lees snel verder.

Verkiezingen 2024
De verkiezingen van 2024 loeren al om de hoek. Natuurlijk zijn wij met het  
bestuur volop bezig met de voorbereidingen ervan, maar we kunnen uw input  
zeker gebruiken. Zoals u weet, is burgerparticipatie voor N-VA Diepenbeek  
superbelangrijk. Laat dus van u horen en vul via deze QR-code de korte  
vragenlijst in. Of stuur uw feedback naar diepenbeek@n-va.be.

    Wat gaat/is supergoed in Diepenbeek?
    Wat kunnen we verbeteren?
    Wat zou u invoeren/veranderen als u burgemeester was?
    De stemplicht vervalt voor gemeentelijke verkiezingen in 2024. 

Komt u naar de stembus?

Jordy Boons
Voorzitter N-VA 

Diepenbeek

Save the date: 
Vlaams Feest
Dit jaar zal ons Vlaams Feest  
doorgaan op dinsdag 11 juli.  
Noteer die datum al in uw agenda  
en mis zo het mooie feest niet.

Word lid
Wilt u graag lid worden van onze mooie partij en onze lokale afdeling steunen? 
Goed nieuws. Voor amper 12,50 euro per jaar bent u al lid. Vanaf het tweede 
lid op hetzelfde adres betaalt u slechts 2,50 euro per jaar. Jonger dan dertig 
jaar? U betaalt slechts vijf euro per jaar. Waarop wacht u nog?

In ruil voor uw steun ontvangt u een gratis abonnement op het 
ledenmagazine LEO, uitnodigingen voor alle N-VA-activiteiten, 
kortingen op politieke boeken … Niets dan voordelen dus.  
Bent u al lid? Vergeet dan niet om uw lidmaatschap te verlengen 
als dat nog niet gebeurd is.

Bent u overtuigd en wilt u graag lid worden? 
Of wilt u toch nog wat meer informatie? Stuur 
een mailtje naar onze ledenverantwoordelijke 
Gert Boelen: gert.boelen@n-va.be.

Diepenbeek
diepenbeek@n-va.be N-VA Diepenbeekwww.n-va.be/diepenbeek
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Ook deze maand blikken onze raadsleden terug op enkele belangrijke verwezenlijkingen van het gemeentebestuur. Intern  
overleg binnen ons bestuur, vergaderingen met de bevoegde instanties en diensten, besprekingen over de partijgrenzen heen,  
het is allemaal nodig om elke dag een stap dichter bij die 19.000 blije Diepenbekenaren te komen. We werken verder aan een  
mooier, groener en leefbaarder Diepenbeek.

Nieuwe omleidingsweg biedt leuke perspectieven
“Veel mensen gebruiken alsmaar vaker de omleidingsweg,  
waardoor het verkeer in het centrum van Diepenbeek  
verminderd is. Nu kunnen we dus onze dorpskern voetganger-  
en fietsvriendelijker maken. N-VA draagt de veiligheid van  
de kwetsbare weggebruiker hoog in het vaandel.

    Er komen heel wat fietsstraten. In die straten mogen auto’s de 
fietsers niet voorbijsteken.

    De Kloosterstraat wordt ter hoogte van de Gemeenteschool 
een schoolstraat. Aan het begin en einde van de schooldag is 
die straat bijgevolg autovrij.

    Ons centrum wordt één grote Zone 30.

Daarnaast steunen wij het idee van een grote randparking voor 
langparkeren in de Nanofstraat. Die parking zal er dit jaar nog 
komen. De proefopstelling voor de nieuwe 
verkeerssituatie zal uitgevoerd worden in 
augustus om nadien (begin volgend jaar) een 
eerste keer geëvalueerd te worden.”

Jan Bynens, schepen

Sporthal Demerstrand
“Er komt extra verlichting aan de fietsenstalling, aan de linker-
kant van de inkomdeur van de sporthal. Een duidelijke wegwijzer 
toont waar de inkom van onze sporthal is. Er wordt op toegezien 
dat de waterfontein altijd bruikbaar is. Het tv-scherm met de 
zaalverdeling wordt terug in werking gesteld, waarvoor dank aan 
onze interne diensten. 

Voor de veiligheidsmatten tegen de muur, in de hal voor de bal-
sporten, moet nog een oplossing komen. De bestaande reclame 
aan de muur zorgt voor extra inkomsten die terugvloeien naar de 
werking van de sporthal. Het staat de verenigingen vrij om extra 
reclame te voorzien tijdens de wedstrijden. Op de nieuwe tribunes 

moet u nog even wachten. Het gaat daarbij niet enkel over de 
aankoop ervan. We moeten kijken waar we die tribunes kunnen 
plaatsen als er geen wedstrijden zijn.

De overeenkomst met de provincie Limburg om de sporthal van 
de PSSD te gebruiken, zit in de eindfase. Het dak van de sporthal 
is hersteld en momenteel wordt de vloer aangepakt. Door die 
overeenkomst kunnen wij misschien die 
plateaus opnemen in de planning voor onze 
sportclubs. Onze sporthal wordt steeds netjes 
onderhouden. Een dikke pluim voor alle 
medewerkers van de sportdienst.”

Nancy Kwanten, gemeenteraadslid

Mijn Diepenbeekse sterren? De verenigingen
“Tot 18 april kan u een Diepenbekenaar of vereniging nomineren 
die volgens u onze gemeente nog mooier maakt. Misschien zet die 
persoon of vereniging Diepenbeek wel echt op de kaart? Er zal een 
selectie van de nominaties per categorie gemaakt worden. Op  
11 juni volgt de officiële huldiging in het OC Rooierheide. Zelf kan 
ik niet kiezen, want van mij krijgt iedereen alvast een dikke pluim. 
Of het nu om een jeugdbeweging of seniorenclub gaat, dat maakt 
niet uit. Het doel blijft hetzelfde: de Diepenbekenaar een leuke tijd 

bezorgen. We moeten de vele verenigingen die Diepenbeek rijk is, 
koesteren. Zij zorgen voor dat extra tikkeltje 
schwung in onze gemeente. Een vereniging is 
maar zo sterk als de vele vrijwilligers die het 
draaiende houden. Een dankuwel aan hun 
adres is zeker op zijn plaats.”

Jordy Boons, gemeenteraadslid

Diepenbeekse mobiliteit
“Het stond al in ons verkiezingsprogramma: veilige en toegan- 
kelijke fietspaden. Zo kan iedereen zonder zorgen naar school  
fietsen of naar jeugd- en ontmoetingscentra. Die wens wordt  
door de nieuwe centrumvisie werkelijkheid. Maar ook buiten  
het centrum. komen nieuwe fietsverbindingen in 2023.

    Lutselusstraat – richting Bilzen;
    Heidestraat – Rooierheidestraat;

    Rooierheidestraat – Havenlaan;
    Sint-Servatiusstraat -Lijsterstraat.

Zo werken we aan uw welzijn. Want  
bewegen in de buitenlucht geeft energie en 
zorgt voor een gezonde geest. Daarom ben 
ik hier weer met mijn pleidooi: spring op de 
fiets en geniet van onze mooie gemeente.”

Liesbeth Steegmans, gemeenteraadslid

diepenbeek@n-va.be
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We zijn nog maar april en toch kunnen we al terugblikken op twee leuke activiteiten. Was u erbij?

Nieuwjaarsreceptie

Op vrijdag 20 januari verwelkomden we u op onze jaarlijkse 
nieuwjaarsreceptie in zaal De Kei. De hevige sneeuwval hield 
u niet tegen. Onze burgemeester en voorzitter vertelden u 
hun nieuwjaarsboodschappen. Samen met Steven Vandeput 
klonken we op het nieuwe jaar.

Valentijnsactie
Onze bestuursleden deelden op de markt van maandag 13 

februari chocolaatjes uit aan de marktgangers. Dat ter ere van 
Valentijn. Heeft u er ook zo van genoten?

Verslagen opstellen, inschrijvingen voor onze brunch of 
BBQ bijhouden en uitnodigingen versturen per mail of met 
de post. U ziet het al. Het takenpakket van een secretaris is 
niet meteen het meest aantrekkelijke. Toch valt de functie 
van secretaris niet te onderschatten. Kijk maar.

Katrien is als secretaris het aanspreekpunt voor N-VA  
Diepenbeek. Gelukkig doet zij alles correct. Een dikke 
dankjewel daarvoor, Katrien. Dankzij jouw harde werk  
kunnen wij er zonder meer van uitgaan dat alles op  
administratief vlak in orde is.

Een secretaris moet communicatief sterk zijn. En dat is 
Katrien zeker. Zij is de lokale redactrice van ons huis-aan-
huisblad. Zonder Katrien zou u niet vier keer per jaar een 
huis-aan-huisblad in de bus krijgen. Ook daarvoor dus een 
dikke dankjewel.

Maar vooral, Katrien is een erg sympathiek en geëngageerd 
bestuurslid. Elke vergadering opnieuw probeert ze N-VA 
Diepenbeek naar een hoger niveau te tillen.

Kent u Katrien Verrees al?

Bedankt dat je in ons team zit en 

dat je je uiterste best doet voor 

alle inwoners van Diepenbeek.”

www.n-va.be/diepenbeek
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Dit huis-aan-huisblad is
informatief drukwerk
en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.


